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Avvikande åsikt  

 

Jag anser att den förening som får den största nyttan borde delta i kostnaderna. Jag har ej fått 

svar på vad detta betyder för ekonomin eller deras dagliga arbete för föreningarna, man 

nämner enbart att innebandyn och gymnastiken har tillväxtpotential, inget om handbollens 

situation.  Har handbollen ingen potential eller planer? I beredningen tar man ej ställning till 

vad det betyder för Handbollen trots att föreningens representanter har informerat beredaren 

om konsekvenserna. I beredningen kommer det ej fram hur många och vem som kommer att 

använda hallen. Ingen info om vem det är som slängs ut. Ingen information om vilka andra 

turer/hallar som föreningarna har till sitt förfogande. Beredningen var bristfällig och 

missvisande och därmed borde ärendet ha skickats till ny beredning.    

 

 

Patte Nysten 
 


